



ARKIB : 15/08/2010

## **Kedut, Parut & Lekuk**

TEKNOLOGI filler kini mendapat tempat di kalangan lelaki dan juga wanita yang ingin mengubah penampilan menjadi lebih baik.

Oleh kerana sifatnya yang mampu mengubah struktur atau menambah isipadu kulit yang longgar, maka hyaluronik dipanggil juga injectable implant. Ini bermakna kehadiran hyaluronik boleh menggantikan tisu yang hilang di dalam kulit kita akibat penuaan.

Untuk mencantikkan wajah terdapat banyak cara di mana kita boleh menggunakan filler hyaluronik.

Menutup kesan lekuk atau parut yang dalam pada kulit.

Kulit yang berparut atau berlekuk bererti kandungan kolagen dalam kulit sangat sedikit contohnya kesan parut jerawat yang berlekuk. Adalah sukar bagi kita menghilangkan kesan parut begini. Penggunaan filler adalah baik kerana selepas pengisian dibuat kulit akan tampak segar dan kurang berparut atau berlekuk.

Menambah kolagen di bahagian yang memerlukan seperti:

- Pipi dan kulit yang kendur

Apabila suntikan filler dibuat, kulit kelihatan cantik semula. Masalah pipi yang tenggelam agak ketara bagi seseorang yang terlalu kurus. Pipi tampak tersorong ke dalam dan wajah akan tampak kurang menarik.

- Menutup kedutan yang ketara

Kedutan yang sukar dirawat seperti kedutan pada dahi yang dalam dan di antara kedua kening sering memerlukan teknologi filler bagi menutupi garisan yang ketara.

- Mencantikkan struktur wajah seperti memancungkan hidung

Kini mereka yang mahu meningkatkan penampilan hidung tidak perlu lagi menggunakan pembedahan plastik kerana filler juga mampu menjadikan hidung tampak lebih mancung dan berseri. Sudah tentu mereka yang berhidung mancung tampak lebih segar berbanding mereka yang berhidung besar atau penyek. Suntikan filler mampu membuat hidung lebih mancung berbentuk sangat natural.

- Mencantikkan dagu

Simetri pada wajah adalah penting bagi memperlihatkan wajah yang cantik dan menawan. Jika dagu seseorang terlalu pendek sudah tentu wajah akan tampak tidak simetri. Penggunaan filler mampu menjadikan bentuk dagu lebih runcing dan panjang. Wajah tampak lebih tirus dan ayu. Masalah lemak bawah dagu turut dapat diatasi kerana dagu yang panjang menjadikan lemak bawah dagu kurang kelihatan. Perubahan seumpama itu mampu menjadikan seorang wanita lebih cantik.

- Mencantikkan bibir yang terlalu kecil atau kecut

Bagi mereka yang memiliki bibir yang kecil dan kurang menyerlah, penggunaan filler mampu mengatasinya. Filler yang disuntik pada sekeliling bibir membuatkan bibir tampak lebih menawan dan seolah olah terlukis indah. Bagi wanita yang memasuki usia 40-an, warna bibir sudah tentu pudar dan bibir juga turut mengecut menjadi kecil. Penggunaan filler akan menyerlahkan semula bentuk bibir menjadikan bibir lebih anggun dan tebal.

- Menambahkan saiz payu dara

Terdapat juga filler khusus bagi meningkatkan saiz payu dara. Suntikan sebegini haruslah dilakukan oleh doktor yang terlatih agar bentuk yang menarik dan keselamatan anda terjamin. Mereka yang bersaiz kecil boleh menggunakan teknologi sebegini yang mudah dan tanpa perlu melalui sebarang pembedahan.

- Menambahkan saiz punggung yang leper

Sebagaimana payu dara, saiz punggung yang leper boleh ditingkatkan dengan penggunaan filler. Saiz punggung yang terlalu kecil kurang menarik bagi lelaki dan juga wanita.

- Mencantikkan kulit pada tangan berkedu

Apabila seseorang wanita berusia 40-an banyak kolagen pada kulit akan hilang. Pada masa ini kulit terutamanya pada tangan akan kelihatan berkedut dan tidak bermaya. Ini membuatkan seseorang hilang keyakinan diri dan sesetengahnya berasa amat malu apabila berhadapan dengan orang ramai. Teknologi filler membolehkan masalah ini diatasi. Filler menjadikan kandungan kulit lembap semula. Kedutan kecil akan dihilangkan oleh filler. Kegunaan filler dalam kes seperti ini adalah lebih kepada melembapkan kulit.

- Menyembunyikan eye bag

Masalah eye bag atau lemak bawah mata adalah fenomena biasa yang mengganggu wajah apabila usia mula meningkat. Apabila lemak berkumpul ia mula membentuk lekuk yang tidak sekata di bawah mata. Penggunaan filler boleh membantu menjadikan lekuk tampak kurang ketara dan eye bag juga kurang kelihatan.

*"Sila share kepada kenalan anda tanpa mengubah sebarang informasi dalam artikel"*



[www.marissa-esthetic.com](http://www.marissa-esthetic.com)

Semenyih (HQ) : 03-87234808/013-2448484

Selangor : 03-31413729

Melaka : 06-3170412/013-3386698

Shah Alam : 019-3963678

Bandar Baru Bangi : 03-89252334

Kuantan : 017-3581619

Nilai : 012-3585949\*Kelantan : 017-3581610